

Don't get lost, get it for FREE!

One day FREE GPS rental.

This coupon entitles the bearer to one day's free rental of a Garmin GPS navigational system with any car rental of a minimum of 2 days from Thrifty Car Rental. This coupon must be surrendered at time of rental, may not be used in conjunction with any other offer or promotion and has no cash value. Offer available at participating locations in the U.S. and Canada and expires 12/31/2015.

This coupon offer is valid only through your TRAVELSAVERS Canada travel agency.

PRINTABLE COUPON

Present this coupon at the rental counter. (Offer based on availability).



Gardez le cap GRATUITEMENT!

Une journée de location de GPS GRATUITE.

Le présent bon donne droit à son porteur à une journée de location gratuite d'un système de localisation GPS Garmin avec toute location de voiture pendant au moins 2 jours dans une succursale Thrifty Location d'Autos. Ce bon doit être présenté au moment de la location. Ce bon ne peut être jumelé à aucune autre offre ni promotion et il n'est pas monnayable. L'offre est valable jusqu'au 31 décembre 2015 dans les succursales de location participantes aux États-Unis et au Canada.

La présente offre est valide uniquement par l'intermédiaire de votre agence de voyage TRAVELSAVERS Canada.

BON IMPRIMABLE

Présentez ce bon au comptoir de location. (Offre sous réserve de la disponibilité)

ROC Instructions: On Payments Tab select "Special Doc" then select PROMO. Document Code = TCUP
Rentworks Instructions: Enter PC Code **TCUP** in the promotion code field.

*Thrifty features a wide selection of quality vehicles. ©Registered Trademark of Thrifty, Inc. ©2015 Dollar Thrifty Automotive Group Canada Inc. All rights reserved.
Thrifty offre une grande gamme de voitures de qualité. ^{MD}Marque de commerce déposée de Thrifty, Inc. ©Dollar Thrifty Automotive Group Canada, 2015. Tous droits réservés.*